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Zápis z  výroční schůze SSK Kopřivnice 
 

 
1. Místo konání: Kopřivnice, vzduchovková střelnice SSK 
  
2. Termín konání: 25.11.2021 
 
3. Prezentace: Schůze se zúčastnilo celkem 6 členů – všichni s hlasovacím právem  

  - přítomní jsou podepsání v prezenční listině (příloha č.1) 
  
4. Zahájení - program členské schůze 
 

Výroční členskou schůzi zahájil předseda klubu Marek Meca (dále jen předseda klubu). Ve stručném 
úvodu přivítal členy klubu a navrhl ke schválení tento program členské schůze: 

 
4. Zahájení 
5. Volba hlasování - veřejná nebo tajná 
6. Zpráva o činnosti v roce 2020 a hospodaření 
7. Volba předsedy a výboru klubu 
8. Trenéři v klubu 
9. Volba zástupce za klub 
10. Odkup zbraní 
11. Navýšení měsíčních příspěvků 
12. Různé a diskuze 
13. Návrh usnesení 
14. Závěr 

 
 

Schváleno: 100. % platných hlasů    
 
 
5. Volba hlasování  

Bylo odhlasováno veřejné 
 

Schváleno: 100 % platných hlasů    
 

 
6. Zpráva o činnosti v roce 2020 a hospodaření   

Předseda klubu přednesl zprávu o činnosti klubu SSK Kopřivnice: 
 

 
6.1 V roce 2020 byla uspořádána více kolová soutěž ZOSL 2020/2021 

6.2 Pořízení nového mopu 

6.3 Nákup 2 pistolí 

6.4 Zpráva pokladní  

6.5 Byly podané žádosti o dotace (dotační program Kopřivnice a AVZO)  

 



Strana 2 (celkem 2) 
 

 

7. Volba předsedy a výboru klubu 
Za předsedu klubu byl zvolen Radek Domitra se 100 % platných hlasů. 
Za pokladníka byl zvolen Michal Hromočuk se 100 % platných hlasů. 
Za hospodáře byla zvolena Kristýna Míčková se 100 % platných hlasů. 

 
8. Trenéři klubu 

Jako trenéři v klubu byli zvoleni Michal Hromočuk a Radek Domitra. 
 

Schváleno 100 % platných hlasů 
 
9. Volba zástupce za klub 

Jako zástupce klubu na schůzích AVZO byl zvolen Marek Meca. 
 

Schváleno 100% platných hlasů 
 
 

10. Odkup zbraní 
Bylo rozhodnuto, že budou odkoupeny 2 pistole od člena klubu Michala Hromočuka, LP 2 a LP 50. 

 
  Schváleno 100 % platných hlasů 
 
 
11. Navýšení měsíčních příspěvků 

Návrh na navýšení měsíčních příspěvků ze 100 Kč na 150 Kč, plus 50 Kč měsíčně poplatek za používání 
střelnice mimo tréninkové časy. 
 
 Neschváleno 83,3 % platných hlasů 
 

 
12. Různé a diskuze 

Diskuze o opravě elektřiny na střelnici. 
 

 
13. Návrh usnesení  

Zapisovatel Kristýna Míčková seznámila přítomné s usnesením, které 100 % hlasů schváleno. 
 

14. Závěr  
Předseda klubu všem přítomným poděkoval za účast a ukončil členskou schůzi SSK Kopřivnice. 

 
      

 
 
 
 
 
 
Zapsal   Marek Meca 

Předseda klubu SSK Kopřivnice 


